

نشهد نحن بأننا قد قرأنا وراجعنا وفهمنا وقبلنا ووافقنا على جميع الأحكام والشروط الواردة في مستندات الاكتتاب والنشرة التمهيدية الخاصة بزيادة رأس مال شركة الخطوط الجوية الوطنية الكويتية ش.م.ك. (عامّة) (يشار إليها فيما بعد بـ "الشركة") بنسبة 140% بموجب قرار الجمعية العامة غير العادية للشركة بتاريخ 10 يونيو 2014.

I/We certify that I/we have read, reviewed, understood, accepted and agreed to all the terms and provisions incorporated in the Offering Documents and Offering Memorandum for the capital increase of Kuwait National Airways K.S.C. (Public) (hereinafter referred to as the "Company") by 140% pursuant to the resolution of the Extraordinary General Assembly dated 10 June 2014.

Having conducted my/our own investigation and assessment and obtained all necessary independent professional advices as to the business, financial and operation conditions of the Company, and legal, regulatory, tax consequences, risk factors, subscription terms, anti-money laundering rule, terms and conditions of the offering of the Shares and all other risks and implications of the subscription and holding the Shares under the laws of Kuwait and all jurisdictions which may be applicable to me/us, I/ We hereby irrevocably agree, undertake and confirm my/our informed investment decisions and binding commitment as follows:

وإننا بعد أن قمنا بالتحري والتحقق والتقييم والحصول على جميع الاستشارات اللازمة من جهات مستقلة بشأن أحوال الشركة وظروفها المالية والعملية والشروط القانونية والتنظيمية والتبعات والنتائج الضريبية وعوامل المخاطرة وشروط الاكتتاب وأنظمة وقواعد مكافحة غسل الأموال وأحكام وشروط عرض الأسهم وجميع المخاطر والآثار الأخرى للاكتتاب وملكية الأسهم بموجب قوانين دولة الكويت وجميع النظم القانونية التي قد نخضع لها، أننا بموجب هذا نوافق ونتعهد ونؤكد بصورة لا رجعة فيها بأن قراراتنا قائمة بناء على المعرفة والعلم بالأمر وملزمة ومنتجة لآثارها كما يلي:

<p>1. Irrevocably and unconditionally undertake and agree, to subscribe and purchase the number of Shares mentioned in the Subscription Form for a total net subscription amount stated at the Subscription Form as a binding commitment as of today's date until the Allotment Date.</p>	<p>1- نتعهد ونوافق بشكل غير قابل للرجوع فيه وغير مشروط بالاكتتاب وشراء عدد الأسهم الواردة بطلب الاكتتاب، وبالمبلغ المبين بطلب الاكتتاب ويعد هذا تعهدا ملزما ومنتجا لآثاره اعتبارا من تاريخ اليوم حتى تاريخ التخصيص.</p>
<p>2. Understand, undertake and confirm that the Subscription Amount must be available in cleared funds into the Subscription Account at the time determined for subscription as specified in the Offering Memorandum and as amended or extended by the Lead Manager) for my/our subscription in the Shares to be valid, failure of which will nullify and cancel my/our subscription with no liability on the Lead Manager for whatsoever reason.</p>	<p>2- نفهم ونقر ونتعهد ونؤكد بوجوده بالالتزامنا بإيداع وتوفير مبلغ الاكتتاب بمبالغ صافية في حساب الاكتتاب والمخصص للاكتتاب في الميعاد المحدد والموضح في نشرة الاكتتاب وبحسب تعديله أو تمديده من قبل وكيل الاكتتاب وفي حالة عدم التزامنا بذلك يكون اكتتابنا باطلا ولاغيا دون اي التزام أو مسؤولية على وكيل الاكتتاب لأي سبب من الأسباب .</p>
<p>3. Understand and agree that notwithstanding the receipt of the Subscription Amount in full and on time into the Subscription Account, the Lead Manager, at its sole, absolute and unfettered discretion: (i) may refuse or cancel the Subscription Application, in whole or in part, as it deems appropriate; and (ii) may extend the Closing Date in accordance with the terms of Subscription and Allocation set forth in the Offering Memorandum.</p>	<p>3- نقر ونفهم ونوافق على أنه وبغض النظر عن استلام مبلغ الاكتتاب بالكامل وفي الموعد المحدد وإيداعه بحساب الاكتتاب المخصص لذلك، فإنه يجوز لوكيل الاكتتاب بإرادته المنفردة والمطلقة وغير المقيدة : (1) رفض أو إلغاء طلب الاكتتاب المقدم منا كليا أو جزئيا كما يراه مناسباً وكما هو مبين في نشرة الاكتتاب (2) كما يجوز له تمديد تاريخ الإقفال طبقاً لأحكام وشروط الاكتتاب والتخصيص المنصوص عليها في نشرة الاكتتاب.</p>
<p>4. Understand and agree any decisions or determination by the Lead Manager regarding the Allotted Shares will be final and binding to me/us and hereby waive any right of contestation or challenge of any such decision or determination in this regard.</p>	<p>4- نقر ونفهم ونوافق على أنه أي قرار أو تحديد يصدر من قبل وكيل الاكتتاب بشأن الأسهم المخصصة سيكون ملزماً لنا وأننا بموجب هذا نتنازل عن أي حق في الاعتراض أو الطعن على أي قرار أو تحديد يصدر في هذا الشأن.</p>
<p>5. Understand and agree that applicable bank transfer fees and charges will be deducted from amounts due to me for any reason, including but not limited to, incompleteness of the capital increase process, cancellation of my Subscription Application or any oversubscription exceeding the Allotted Shares.</p>	<p>5- نقر ونفهم ونوافق على أنه سيتم خصم رسوم وعمولات التحويلات البنكية من أية مبالغ مستحقة لنا لأي سبب، بما في ذلك، حالة عدم استكمال عملية إصدار أسهم زيادة رأس المال أو إلغاء طلب الإكتتاب أو رد أموال الإكتتاب الفائضة عن الأسهم المخصصة لنا.</p>
<p>6. I/We hereby understand, represent and agree that: (i) this Subscription Application is final and may not be canceled or amended by the subscriber for any reason whatsoever, even before the Closing Date , nor any conditions or restrictions may be added to the Subscription Application; (ii) my/our subscription in the offered Shares is serious and I/we are not using fictitious names or fictitious means nor breaching any law which is applicable to me/us in Kuwait or any other jurisdiction; (iii) the Lead Manager is entitled to cancel my Subscription Application for whatever reason including but not limited to duplicate, incomplete Subscription Application and Subscription Applications in violation of any of the terms and conditions of the Offering Documents or Kuwaiti law; (iv) Shares subscribed for in a Subscription Application made by a representative of an eligible individual or entity in accordance with applicable laws and relevant regulations will be allotted to the subscriber whose name appears on the Subscription Application; (v) copies of our identification documents attached to the Subscription Application are authentic, correct and up to date; and (vi) have full and unrestricted power and capacity to sign the Subscription Application.</p>	<p>6- إننا بموجب هذا نعلم ونقر ونوافق على (1) أن طلب الاكتتاب المقدم منا نهائي ولا يجوز الغائه أو تعديله من قبلنا لأي سبب من الأسباب وإن كان ذلك قبل تاريخ الإقفال وعدم جواز إضافة أي شروط أو قيود على طلب الاكتتاب المقدم منا. (2) أن اكتتابنا في الأسهم محل الاكتتاب معبرا عن رغبة جادة منا وإننا لا نستخدم أسماء وهمية أو طرق احتيالية ولا نخالف أي قانون معمول به وتطبيق أحكامه علينا في دولة الكويت أو خارجها (3) أن وكيل الاكتتاب مفوض ومخول للعناء أي طلب اكتتاب مقدم منا لأي سبب من الأسباب بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تكرار وعدم اكتمال طلب الإكتتاب أو مخالفته للأحكام والشروط الواردة في مستندات الإكتتاب أو القوانين الكويتية (4) أن الأسهم المكتتب فيها والواردة بطلب الإكتتاب من قبل ممثل فرد أو مؤسسة مؤهلة وفقاً للقوانين السارية والانظمة ذات الصلة بالمشاركة في الاكتتاب سيتم تخصيصها باسم الجهة المقدم طلب الإكتتاب باسمها (5) أن الصور الضوئية للوثائق والبطاقات الثبوتية وأية بطاقات إثبات للهوية المقدمة منا رفق طلب الإكتتاب صحيحة ومطابقة للواقع ومحدثة (6) وإننا حازنين على التفويضات والصلاحيات والصفات القانونية الكاملة لتوقيع على طلب الإكتتاب المقدم منا .</p>
<p>7. I/we hereby hold the Lead Manager and the Company and their respective directors, agents, advisors, officers, employees, and representatives, harmless and I/we hereby indemnify them against any direct and indirect losses, damages, costs and expenses (including any interest costs and attorneys' fees) whatsoever arising from any matter that arise from or in connection with the Subscription Application.</p>	<p>7- إننا بموجب هذا لا نحمل وكيل الإكتتاب والشركة ومدراء وكلاء ومستشاري وموظفي وممثلي أي منهما أية مسؤولية وتعقيب منها، وإننا بموجب هذا نلتزم بتعويضهما عن أي خسائر أو أضرار وتكاليف ومصاريف مباشرة وغير مباشرة ( بما في ذلك تكاليف أي فائدة أو رسوم واتعاب قانونية ) أيا كانت ناشئة أو ذات صلة بطلب الإكتتاب المقدم منا .</p>
<p>8.No representation or warranty, expressed or implied, in relation to the subscription, is given by the Lead Manager or the Company or their respective directors, officers, representatives and/or employees.</p>	<p>8- أنه لم يتم أي من كبل الاكتتاب أو الشركة أو أي من مدرائها أو ممثليها أو موظفيها بتقديم أي تعهدات أو ضمانات لنا، سواء كانت ضمنية أو صريحة، بشأن عملية الاكتتاب.</p>
<p>IN WITNESS WHEREOF, I, the undersigned, have executed, with my valid free will, the Subscription Application and this declaration as of the date and year herein written.</p>	<p>وإثباتاً لما سبق فإنني الموقع أدناه قد قمت بالتوقيع على طلب الإكتتاب والإقرار المائل بإرادة حرة خالية من أية عيوب في اليوم والتاريخ المبينان أدناه.</p>

Name : \_\_\_\_\_

Civil ID No./ Commercial Registry No. : \_\_\_\_\_

Signature : \_\_\_\_\_

Request No. \_\_\_\_\_

الاسم : \_\_\_\_\_

رقم البطاقة المدنية / السجل التجاري : \_\_\_\_\_

التوقيع : \_\_\_\_\_

رقم الطلب : \_\_\_\_\_